
 

 

 

Interpellation  

Avseende trygghetsarbete i Bomhus 

 till: ansvarigt kommunalråd 

I november 2022 genomfördes en trygghetsvandring i Bomhus, som en del av att ta fram en 
trygghetsplan för Bomhus. Nu finns en färdig trygghetsplan, och i den redovisas ett antal åtgärder på 
kort och lång sikt.  

- Hur långt har arbetet kommit med de förslag till åtgärder på kort och lång sikt, som redovisas 
i planen? 

- Vilka åtgärder på kort sikt som redovisas i planen har genomförts? 

 

Jan-Olov Andersson, Vänsterpartiet 


